
 

 

 

 

 

 

 

 

 

K 1. točki dnevnega reda: 

 
- Potrditev zapisnika 35. redne in 4. dopisne seje 

občinskega sveta 
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OBČINSKI SVET 

 

Številka:  900-39/2018-2 

Datum:    26. 6. 2018 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

 

35. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v sredo, 20. junija 2018, ob 

18. uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Anka Hertiš, g. Branko Karneža, ga. Ksenija Frangež Gajšek, ga. 

Monika Lovrenčič, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dragomir Murko, ga. Anica Rejec, g. Rado 

Rodošek, g. Milan Tacinger, ga. Kaja Valand, g. Janez Vedlin, g. Zlatko Žnidar  

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Nadzorni odbor: ga. Slavica Vuk, ga. Zofija Topolovec 

Radio Tednik Ptuj: ga. Mojca Vtič 

Snemalec seje iz Foto studia Brbre 

Delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

Ga. županja, predsedujoča 35. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

seji navzočih 14 svetnikov. 

 

Predlagala je dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo. Pri dnevnem redu je 

predlagala dopolnitev, in sicer novo 3. točko: »Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave 

občin v Spodnjem Podravju – 2. obravnava«. 

 

Občinski svet je glasoval o dnevnem redu skupaj z dopolnitvijo. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 34. redne seje Občinskega sveta 

2. Poročilo o opravljenem nadzoru in pregledu zaključnega računa proračuna Občine 

Majšperk za leto 2017 

3. Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju – 2. 

obravnava 

4. Proračun Občine Majšperk za leto 2019 – 2. obravnava 

5. Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Majšperk – 1. obravnava 

6. Sklep o potrditvi sistemizacije delovnih mest za šolsko leto 2018/2019 v vrtcu 

Majšperk 
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7. Poročilo o delu Policijske postaje Podlehnik na območju Občine Majšperk za leto 2017 

8. Pobude in vprašanja 

9. Razno 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 34. redne seje Občinskega sveta 

 

 

Na predloženi zapisnik ni bilo podanih pripomb. 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 34. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad2) Poročilo o opravljenem nadzoru in pregledu zaključnega računa proračuna Občine 

Majšperk za leto 2017 
 

 

Predsednica nadzornega odbora ga. Slavica Vuk je predstavila pripravljeno poročilo 

nadzornega odbora o pregledu zaključnega računa proračuna Občine Majšperk za leto 2017. 

 

Razprave o podanem poročilu ni bilo. 

 

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru in 

pregledu zaključnega računa proračuna Občine Majšperk za leto 2017. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad3) Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju – 2. 

obravnava 
 

 

Ga. županja je pojasnila, da so vse občine že sprejele predloženi odlok z enakim besedilom v 

prvi obravnavi. Na predloženi odlok ni bilo vloženega nobenega amandmaja. 

 

Razprave ni bilo, zato je Občinski svet sprejel naslednji sklep.  

 

4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave 

občin v Spodnjem Podravju, in sicer v drugi obravnavi, v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0  
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Ad4) Proračun Občine Majšperk za leto 2019 – 2. obravnava 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je bil proračun v javni obravnavi. Nanj je bilo podanih nekaj 

predlogov. Predlogi, ki so se upoštevali, so podani v pisni obliki h gradivu. Kot predlagateljica 

za drugo obravnavo proračuna vlaga amandma, ki je posredovan v pisni obliki.  

 

Razprave o predlogu odloka ni bilo.  

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme vloženi amandma v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o proračunu Občine Majšperk za leto 

2019 z vsemi prilogami, in sicer v drugi obravnavi, v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad5) Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Majšperk – 1. obravnava 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je treba v skladu z novo zakonodajo sprejeti nov odlok, ki določa 

višino turistične takse in nove promocijske takse, ki je neposreden prihodek Turistične zveze 

Slovenije. 

 

G. Kristijan Lovrenčič: »Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je pregledal predloženo gradivo 

in predlaga Občinskemu svetu Občine Majšperk, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

  

Razprave o predloženem gradivu ni bilo. 

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini 

Majšperk v prvi obravnavi in v predlagani obliki.  

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad6) Sklep o potrditvi sistemizacije delovnih mest za šolsko leto 2018/2019 v vrtcu 

Majšperk 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da se predlaga sistemizacija za sedem oddelkov vrtca, ki je v celoti 

zaseden. 
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G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženo gradivo in predlaga 

Občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani obliki.« 

 

Razprave ni bilo. 

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Sklep o potrditvi sistemizacije delovnih mest za 

šolsko leto 2018/2019 v vrtcu Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad7) Poročilo o delu Policijske postaje Podlehnik na območju Občine Majšperk za leto 

2017 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da na našem območju ni nič kritičnega, zato ni bilo potrebe po razlagi 

poročila. 

 

Razprave o predloženem gradivu ni bilo. 

 

9. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk se je seznanil s Poročilom o delu Policijske postaje 

Podlehnik na območju Občine Majšperk za leto 2017. 

PRISOTNIH: 14; ZA: 14  PROTI: 0 

 

 

Ad8) Pobude in vprašanja 

 

 

Ga. Jelka Ferlež: 

 Svet za preventivo je odobril postavitev obcestne ograje na cesti v Grdini. Kdaj bo 

postavljena? 

 Kdaj bo urejena razsvetljava v Grdini? 

 Kdaj se bodo sanirali plazovi na cesti proti Sitežu, Kupčinjemu Vrhu? 

 Trava ob cestah, kjer je slaba bankina, je zelo slabo pokošena, zato se ne vidijo udarne jame 

in si občani poškodujejo avtomobile. 

 Kdaj bodo sanirani zamašeni kanali po neurju? 

 

Odgovori ge. županje: 

Ograja za cesto je že naročena, potrebna je samo še izvedba na terenu. Razsvetljava bo urejena, 

saj smo zagotovili sredstva z rebalansom. Plazovi so večinoma sanirani, na zasebna zemljišča 
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pa občina ne sme posegati. V zvezi s slabimi bankinami sporočite lokacijo, da se bo zadeva 

preverila na terenu. Košnja trave je še v teku. Sanirali so se že nekateri zamašeni kanali. 

 

 

G. Cvetko Pepelnik: 

 Jarek iz škarpe pri Podlipniku je treba očistiti. 

 Na regionalni cesti naj se na novo namesti odtrgana tabla za gomilna grobišča. 

 

 

Ga. Ksenija Frangež Gajšek: 

Pri plakatiranju za državnozborske volitve je bilo veliko nereda. Plakati so se odstranjevali. Naj 

veljajo za vse enaka merila. 

 

Odgovor ge. županje: 

Občina predpiše pogoje plakatiranja, ki so za vse organizatorje volilne kampanje enaki.  

 

 

G. Kristijan Lovrenčič: 

 Oglasne table ob avtobusnih postajah naj se očistijo. 

 Kdaj se bodo namestile električne polnilnice za avte? 

 Okrasitev mostu na Bregu – ali se bo izvedla moja pobuda? 

 Pri mostu na Bregu je treba porezati nekaj vej, ki segajo na pločnik. 

 Cesta skozi Skrblje – ali bi se dalo umiriti promet? 

 Kdaj se bo začel izvajati projekt industrijske cone na Bregu? 

 Predlagam, da se pri športnem parku namesti stojalo za kolesa. 

 Dajem pobudo, da bi se ob občinskem prazniku naredil predstavitveni video, ki bi se 

predvajal na spletni strani. 

 

Odgovori ge. županje: 

Oglasne table se čistijo z javnimi delavci. Električne polnilnice se že delajo in bodo v roku dveh 

tednov nameščene. Pri rožah na mostu je težava, kdo bo to dnevno urejal, zato se nismo odločili 

za njihovo namestitev. Glede ceste v Skrbljah bo zadevo proučil svet za preventivo. Projekt 

industrijske cone je v teku, čaka se na pridobitev gradbenega dovoljenja; uvrščen je v 

sofinanciranje. Če bomo dobili izvajalca, bomo z deli začeli še letos. Stojalo za kolesa se bo 

prestavilo od KPC, saj tam ni funkcionalno. Za video pa se bomo dogovorili. 

 

 

G. Dragomir Murko: 

 Pri mrliški vežici Majšperk bi bilo treba odstraniti smreko. 

 Na regijskem preverjanju ekip prve pomoči sta naši dve ekipi osvojili 1. in 2. mesto. 

 Ali se je opozorilo direkcijo za ceste glede talnih označb v krožišču Majšperk? 
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Ga. županja je čestitala obema ekipama prve pomoči za dosežene uspehe na tekmovanju. Talne 

označbe pa so v domeni občine. 

 

 

G. Milan Tacinger: 

Kako je s projektom razširitve pločnika na mostu na Bregu? 

 

Odgovor ge. županje: 

Razširitev mostu je zelo težko speljati, saj je most v dobrem stanju.  

 

 

G. Branko Karneža: 

Kako daleč je pločnik v Stopercah? 

Ogledalo pri izvozu od OŠ Majšperk je premajhno, zato se ne vidi nanj. 

Predlagam dvig omejitve hitrosti s 30 na 50 km/h na odseku od transformatorja do lipe na 

Ptujski Gori. 

 

Odgovor ge. županje: 

Projekti so v potrjevanju, letos se predvideva odkup zemljišča, naslednje leto sama izvedba. 

Glede omejitve hitrosti bo zadevo preveril svet za preventivo, sicer pa je bila s postavljeno 

hitrostjo realizirana pobuda občanov Ptujske Gore. 

 

 

Ad9) Razno 

 

Ga. Kaja Valand je vse povabila na praznovanje 20 let obstoja Športnega društva Podlože, ki 

bo 30. 6. 2018. 

 

G. Kristijan Lovrenčič je vse povabil na praznovanje 70 let obstoja PGD Majšperk - Breg in na 

srečanje članic podravske regije. Prireditve bodo potekale 24. in 25. 8. 2018. 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

 Vse investicije za letošnje leto so v teku in potekajo po načrtih. 

 Telekom d. d. je ponudil projekt za starejše občane, in sicer celodnevno povezavo preko 

osebnega telefonskega alarma. Ker gre za subvencijo, je treba najprej sprejeti odlok, ki ga 

bo pripravila občinska uprava.  

 Naslednja seja občinskega sveta bo v mesecu avgustu. 

 Vsi vabljeni na prireditve.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.00. 

 

 

Zapisala:         Dr. Darinka Fakin 

Tatjana Varžič Korez       županja Občine Majšperk 




